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DOMES SĒDES 
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2025. gada 21. janvārī  Nr. 2 

 

Sēde sasaukta plkst. 14.30 

Sēdi atklāj plkst. 14.30 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audioformātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

 

Sēdes vadītājs – Andis Āboliņš – pašvaldības domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja – Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības 

nodaļas vecākā lietvede 

 

Sēdē piedalās 18 deputāti:  

Andis Āboliņš 

Sandra Pētersone (iziet plkst. 15.47, pievienojas plkst. 15.48) 

Antra Grūbe  

Ainis Stūrmanis (Zoom videokonferenču platformā) 

Dainis Karols (iziet plkst. 15.22, pievienojas plkst. 15.27; iziet plkst. 16.51, pievienojas 

plkst. 17.20 ) 

Andra Grīvāne-Bārda  

Juzefa Kļava   

Almants Kalniņš (pievienojas plkst. 14.31; iziet plkst.16.49, pievienojas plkst. 16.50; iziet 

plkst. 16.51, pievienojas plkst. 17.15) 

Oļegs Solovjovs (Zoom videokonferenču platformā nav redzams no plkst. 15.47 līdz 

plkst. 15.50; pēc pārtaukuma plkst. 16.16 pievienojas plkst. 16.19) 

Lauris Pīlēģis  

Māris Rozenbergs  

Gaidis Bērziņš (Zoom videokonferenču platformā) 

Aldis Pinkens  

Gundars Sebris (Zoom videokonferenču platformā) 

Ilva Norenberga 

Kalvis Kalniņš (Zoom videokonferenču platformā pievienojas plkst. 14.42; nav redzams no 

plkst. 14.48 līdz plkst. 14.58; nav redzams no plkst. 15.28 līdz plkst. 15.29; nav redzams no 

plkst. 15.34 līdz plkst. 15.41; nav redzams no plkst. 16.21 līdz plkst. 16.26; nav redzams no 

plkst. 16.29 līdz plkst. 17.04) 
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Andis Astrātovs (Zoom videokonferenču platformā; pēc pārtaukuma plkst. 16.16 pievienojas 

plkst. 16.20; nav redzams no plkst. 16.23 līdz plkst. 16.29) 

Ieva Brūna–Labāne (Zoom videokonferenču platformā nav redzama no plkst. 14.43 līdz 

plkst. 15.13; nav redzama no plkst. 15.28 līdz plkst. 15.47; aiziet plkst. 15.53) 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts: 

Eva Kārkliņa  

 

Sēdē piedalās Talsu novada pašvaldības Centrālās administrācijas darbinieki: 

Agris Rozenfelds – pašvaldības izpilddirektors 

Lita Rollande – izpilddirektora vietniece administratīvajos un finanšu jautājumos 

Valdis Bārda – izpilddirektora vietnieks attīstības plānošanas un nekustamā īpašuma 

jautājumos 

Marta Rake-Lasmane – Administratīvā departamenta sabiedrisko attiecību nodaļas vecākā 

sabiedrisko attiecību speciāliste 

Diāna Tabulēvica – Juridiskā, iepirkumu un kapitālsabiedrību uzraudzības departamenta 

vadītāja 

Inga Purviņa – Administratīvā departamenta vadītāja 

Inga Koha-Kurovska – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vecākā 

lietvede 

Aija Šprunka – Administratīvā departamenta dokumentu vadības nodaļas vecākā lietvede 

Roberts Ķēniņš – Informācijas un komunikācijas tehnoloģiju nodaļas informācijas sistēmas 

attīstības speciālists 

 

Citi: 

Andris Kojro – Dundagas pagasta pārvaldes vadītājs 

Uldis Katlaps – Talsu novada Izglītības pārvaldes vadītājs 

Marika Grohjacka – Valdemārpils apvienības pārvaldes vadītāja 

Jānis Grahoļskis– Laidzes pagasta iedzīvotājs 

Anastasija Blošenko – Laidzes pagasta iedzīvotāja 

Imants Ziediņš – Laidzes pagasta iedzīvotājs 

 

Tiek informēts, ka saskaņā ar Pašvaldību likuma 38. panta otro daļu domes sēdē tiek 

veikts audiovizuāls ieraksts, un brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes 

noteikumu ievērošanu. 

 

Andis Āboliņš iepazīstina ar sēdes darba kārtību.  

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa 

1. Par papildatvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības domes priekšsēdētājam 

Andim Āboliņam (30.01.2025.). 

2. Par iekšējiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas amatpersonu 

(darbinieku) atlīdzības noteikumi””. 

 Papildu darba kārtība 

3. Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu. 

 

A. Āboliņš informē ka  sistēmā “Lietvaris” pievienots priekšlikums: “Iekļaut darba 

kārtībā 3. punktu “Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu” kā darba kārtības 1. punktu”. 

  

Plkst. 14.31 pievienojas A. Kalniņš 



Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

D. Tabulēvica skaidro, ka saistībā ar to, ka dati no Pilsonības un migrācijas lietu 

pārvaldes saņemti 17.01.2025. tika sagatavots lēmumprojekts. Saskaņā ar likumu 

lēmumprojekts izskatāms šodien [21.01.2025.] Domes sēdē, tādēļ lūdzu jautājumu iekļaut 

darba kārtībā. 

A. Pinkens jautā, vai jautājums nav sasteigts un tam nevajag atvēlēt vairāk laika? 

D. Tabulēvica atbild, īpašums tika apsekots pēc iesnieguma saņemšanas. Šobrīd esam 

gatavi prezentēt un paust pašvaldības viedokli par īpašumu pārņemšanu bez atlīdzības īpašumā. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par priekšlikumu. 

Par priekšlikumu balso: 

“PAR” -  

17 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Dainis 

Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis Pinkens, Sandra 

Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, Gundars Sebris, 

Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš) 

“PRET” - -  nav 

“ATTURAS” - -  nav 

DOME NOLEMJ: 

Iekļaut lēmuma projektu “Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu” darba kārtībā. 

 

DARBA KĀRTĪBA: 

Lemjošā daļa 

1. Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu. 

2. Par papildatvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības domes priekšsēdētājam 

Andim Āboliņam (30.01.2025.). 

3. Par iekšējiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

28. septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas amatpersonu 

(darbinieku) atlīdzības noteikumi””. 

 

1.§ 

Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu 

A. Āboliņš, D. Tabulēvica, L. Pīlēģis, A. Rozenfelds, A. Āboliņš, J. Grahoļskis, I. Norenberga, 

M. Grohjacka, A. Grūbe, J. Kļava, A. Kalniņš, D. Karols 

 

Ziņo D. Tabulēvica, ka Talsu novada pašvaldībā 2024. gada 27.decembrī saņemts 

Talsu novada iedzīvotāju iesniegums ar lūgumu pašvaldību pārņemt savā īpašumā Laidzes 

ciema sporta zāli un stadionu, atjaunot tā darbību, nodrošinot pieejamību vietējo un Talsu 

novada iedzīvotāju vajadzībām, radot iespēju īstenot tautas un profesionālās ievirzes sporta 

aktivitātes, kā arī kultūras un brīvā laika pavadīšanas norises visām vecuma grupām. 

Iesniegumam pievienots kolektīvais iesniegums kuru parakstījušas 1278 personas no kurām 

saskaņā ar PMLP 2025.gada 16.janvārī sniegto informāciju 986 personas atbilst parakstītāja 

statusam. Lēmumprojekts paredz Talsu novada pašvaldības Centrālās pārvaldes Juridiskā, 

iepirkumu un kapitālsabiedrības uzraudzības departamentam nosūtīt Finanšu ministrijai vēstuli 

ar lūgumu nodot pašvaldībai bez atlīdzības īpašumā nekustamo īpašumu ar nosaukumu 

“Laidzes tehnikums”, Laidzes pagastā, Talsu novadā, sastāvā ietilpstošās būves ar nosaukumu 

“Sporta zāle ar rekvizītu māju un stadionu”, “Nojume” un funkcionāli nepieciešamo zemes 

vienības daļu. Pašvaldības izpilddirektoram trīs mēnešu laikā no lēmuma pieņemšanas dienas 

sniegt Talsu novada domes sēdē pārskatu par kolektīvā iesnieguma virzību un ne retāk kā reizi 

trīs mēnešos apkopot un publicēt pašvaldības oficiālajā tīmekļvietnē aktuālo informāciju par 

kolektīvā iesnieguma virzību, un tā izskatīšanas rezultātiem, kā arī par to informēt personu, 

kura ir pilnvarota pārstāvēt kolektīvā iesnieguma iesniedzējus. 
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J. Grahoļskis papildina skaidrojumu, kādēļ uzsākta šāda iniciatīva.  

L. Pīlēģis jautā, vai ēka šobrīd ir lietojamā stāvoklī, vai nepieciešami ieguldījumi? 

Kādas varētu būt uzturēšanas izmaksas, kas veiks ēkas pārvaldību? Vai būs nepieciešamas 

jaunas amata vietas? 

Plkst. 14.42 pievienojas K. Kalniņš 

A. Rozenfelds atbild, stadionam ieguldījumi nav vajadzīgi, nepieciešams nopļaut zāli. 

Sporta zāle ir labā kārtībā un to var lietot faktiski uzreiz. Labierīcībās nepieciešams 

kosmētiskais remonts. Uz doto brīdi lielākā problēma, kas nav līdz galam apzināta, varētu būt 

saistībā ar ventilācijas iekārtām, kas iespējams prasīs lielākus ieguldījumus. Šobrīd ēkas 

tehniskais apsekojums nav veikts, līdz ar to, precīzas izmaksas uz doto brīdi nav zināmas. 

Plkst. 14.43 nav redzama I. Brūna-Labāne 

A. Āboliņš atbild, jaunas amatu vietas netiktu radītas. Patreizējais risinājums varētu 

būt, piesaistīt brīvā laika pavadīšanas centra vadītāju. 

L. Pīlēģis jautā, cik noslogota ir esošā sporta infrastruktūra Talsu novadā un kas ir 

mērķauditorija? Kas noslogos šo sporta infrastruktūru un kādā apjomā? 

J. Grahoļskis atbild, mērķauditorija – vietējie iedzīvotāji, kas nodarbotos ar sporta 

aktivitātēm un deju kolektīvi.  

Plkst. 14.48 nav redzams K. Kalniņš 

I. Norenberga jautā, vai ir saglabājies sporta inventārs un kādā stāvoklī? 

M. Grohjacka atbild, informācija par trenažieru zāli un inventāru nevar sniegt. Brīdī, 

kad Izglītības ministrija nodeva telpas Finanšu ministrijai, nekāds inventārs pārvaldei netika 

nodots.  

A. Grūbe jautā, kad var sākt lietot telpas? 

A. Rozenfelds atbild, tiklīdz ēka tiks pārņemta, tiks veikts minimālais ieguldījums telpu 

uzlabošanai. Tas varētu prasīt trīs vai vairāk mēnešus. 

L. Pīlēģis lūdz, sagatavot informāciju kāda ir sporta infrastruktūras noslodze Talsu 

novadā un apkopot informāciju, kas būs šīs infrastruktūras mērķauditorija. Kādas izmaksas un 

ieguldījumi nepieciešami, lai ēka būtu pilnībā, un kvalitatīvi lietojama.   

Jautājumus uzdod A. Pinkens, A. Stūrmanis, A. Kalniņš.   

Plkst. 14.58 pievienojas K. Kalniņš 

L. Pīlēģis jautā, cik ilgā laikā varētu sagatavot un sniegt prasīto informāciju. 

A. Rozenfelds atbild, uz Attīstības komitejas sēdi sagatavos informāciju. 

J. Kļavas viedoklis, nepieciešams provizoriski aprēķināt, kādas būs uzturēšanas 

izmaksas. Izvērtēt, vai nebūs nepieciešama papildus amata vieta. 

A. Pinkens jautā, attiecībā par lēmumprojekta 2. punktu, kādu informāciju pēc trīs 

mēnešiem izpilddirektors sniegs savā atskaitē? Vai kolektīvais iesniegums turpina virzīties, ja 

lēmums tiks pieņemts šodien? 

D. Tabulēvica atbild, iesniegums turpina virzīties līdz konkrētā lēmuma pieņemšanai. 

Izpilddirektors ziņos par Finanšu ministrijas atbildi un tālākiem procesiem. 

A. Pinkena viedoklis, ne vienmēr ēku pārņemšana pašvaldībā ir ar pienesumu, vai 

labumu. Cer, ka iedzīvotāji, kuri piedalījās šajā iniciatīvā apmeklēs sporta būvi un izmantos to, 

kā rakstīts iesniegumā. Lēmumprojektu atbalstīs. 

A. Kalniņa viedoklis, no cilvēka, kurš organizēs kultūras vai sporta dzīvi, būs atkarīgs 

cik noslogota būs ēka un stadions. Lēmumprojektu atbalstīs. 

A. Stūrmaņa viedoklis, lēmumprojektu atbalstīs. Jādomā par tālāku attīstību. 

Plkst. 15.13 pievienojas I. Brūna-Labāne 

D. Karola viedoklis, pēdējais brīdis, lai īpašumu pašvaldība pārņemtu savā rīcībā. 

Aicina kolēģus atbalstīt lēmumprojektu. 

L. Pīlēģa viedoklis, attīstītā sporta infrastruktūra ir prasījusi milzīgas investīcijas. 

Nepieciešams sekot līdz, kāds noslogojums ir esošajos sporta stadionos un zālēs. Ja tas dod reālo 

pienesumu, tad viennozīmīgi esmu par būves atgūšanu īpašumā. 
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A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 3 “Par kolektīvā iesnieguma izskatīšanu”. 

 

2.§ 

Par papildatvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības domes priekšsēdētājam 

Andim Āboliņam (30.01.2025.) 

A. Āboliņš 

 

Ziņo A. Āboliņš, sakarā ar augstskolas izlaidumu, lūdzu piešķirt papildatvaļinājuma 

dienu 30.01.2025. 

Jautājumu, priekšlikumu, viedokļu nav. 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR”  -  

18 (Andis Astrātovs, Ieva Brūna-Labāne, Gaidis Bērziņš, 

Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Almants Kalniņš, Kalvis 

Kalniņš, Dainis Karols, Juzefa Kļava, Ilva Norenberga, Aldis 

Pinkens, Sandra Pētersone, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs, 

Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, Ainis Stūrmanis, Andis 

Āboliņš) 

“PRET” -  nav 

“ATTURAS” -  nav 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 4 “Par papildatvaļinājuma piešķiršanu Talsu novada pašvaldības domes 

priekšsēdētājam Andim Āboliņam (30.01.2025.)”. 

 

3.§ 

Par iekšējiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada pašvaldības domes 2023.gada 

28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas amatpersonu 

(darbinieku) atlīdzības noteikumi””  

A. Āboliņš, D. Tabulēvica, A. Pinkens, S. Pētersone, J. Kļava 

 

Plkst. 15.22 iziet D. Karols 

Ziņo D. Tabulēvica, ka ar Ministru kabineta 2024. gada 27. augusta sēdes lēmumu 

noteikts ierobežojums 2025. gada atlīdzības fonda pieaugumam, kas ir ne vairāk kā 2,6% 

apmērā pret 2024. gada aktualizēto plānu uz 31. jūliju un nepalielināt kopējo amata vietu skaitu 

publiskajā sektorā. Lēmums tiek attiecināts uz publisko pārvaldi, tai skaitā pašvaldībām. 

Pašvaldībām ir tiesības noteikt izņēmumus, ja tiek pieņemts attiecīgs domes lēmums, kas 

pamato izņēmumu. Starp Ministru kabinetu un Latvijas Pašvaldību savienību noslēgta 
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vienošanās un domstarpību protokols par 2025. gada budžetu un budžeta ietvaru 

2025.– 2027. gadam, kurš nosaka, ka pašvaldības 2025. gadā aprēķinot atlīdzības fonda 

pieaugumu 2,6% apmērā neiekļauj finansējumu pedagogu atalgojumam 2024. gadā un 

2025.gadā, un minimālās algas izmaiņas datus ņemot pret 2024. gada aktualizēto plānu uz 

30. septembri. Nosacījumi par 2,6% atlīdzības pieaugumu attiecas uz pašvaldību darbiniekiem, 

par kuru atlīdzību lemj dome. No 2025.gada 1.janvāra minimālā mēneša darba alga normālā 

darba laika ietvaros ir 740 EUR. Lai ierobežotu ar atlīdzību saistītos izdevumus un ievērotu 

atlīdzības fonda pieaugumu ne vairāk kā par 2,6%, kā arī ņemot vērā minimālās mēneša darba 

alga pieaugumu, sagatavots iekšējo noteikumu projekts. Lēmumprojekts paredz apstiprināt 

iekšējo noteikumu projektu grozījumus.  

A. Pinkens jautā, kādēļ netika ņemta vērā iepriekšējās domes sēdēs diskusija par 

78. punkta saturu?  

D. Tabulēvica sniedz skaidrojumu. 

Plkst. 15.27 pievienojas D. Karols 

Plkst. 15.28 nav redzams K. Kalniņš 

Plkst. 15.28 nav redzama I. Brūna-Labāne 

Plkst. 15.29 pievienojas K. Kalniņš 

Starp A. Pinkenu un D. Tabulēvicu notiek diskusija par 78. punkta grozījumiem un 

darbinieku novērtēšanas noteikumiem. 

Plkst. 15.34 nav redzams K. Kalniņš 

Plkst. 15.41 pievienojas K. Kalniņš 

A. Pinkena viedoklis, algu fonda lielumu nevar risināt apturot novērtējumu. Likums 

nosaka, ka darbinieku vērtējumam ir nozīme un tas jāņem vērā. Nepiekrīt 78. punktam. 

A. Pinkens jautā, kā tiks noteikta darbinieka pakāpe jaunajiem darbiniekiem? 

D. Tabulēvica atbild, jaunajiem darbiniekam netiks noteikta 1. pakāpe. Tiks noteikta 

pakāpe, kas nozīmē labi un vērā tiks ņemta nodarbinātība. 

A. Pinkens jautā, kur ir minēts ka protokols starp Ministru kabinetu un Latvijas 

Pašvaldību savienību ir normatīvais akts, kurš pašvaldībai būtu jāņem vērā? 

S. Pētersone atbild, tas noteikts valsts budžeta likumā. 

Plkst. 15.47 nav redzams O. Solovjovs 

Plkst. 15.47 iziet S. Pētersone 

Plkst. 15.47 pievienojas I. Brūna-Labāne 

Starp deputātiem un D. Tabulēvicu notiek diskusija par budžeta likumu un likuma 

pielikumiem. 

Plkst. 15.48 pievienojas S. Pētersone 

Plkst. 15.50 pievienojas O. Solovjovs 

S. Pētersone izsaka priekšlikumu izsludināt sēdes pārtraukumu. 

 

Plkst. 15.53 tiek izsludināts sēdes pārtraukums 

Plkst. 16.16 sēde turpinās 

 

S. Pētersone skaidro, ka Ministru kabineta un Pašvaldību savienības protokols ir 

budžeta paketes sastāvdaļa. 2,6% pieauguma ierobežojums ir attiecinām uz atlīdzību un ir 

definēts sadaļā, kas nosaka kā tiek uzskaitīta, un kas tiek uzskatīts par atlīdzību, attiecīgi uz to, 

tika balstīti aprēķini. 

A. Pinkens skaidro, ka likumā rakstīts, ka 2,6% pieauguma ierobežojums ir 

attiecināms uz bāzes mēnešalgu nevis atlīdzību. 

Plkst. 16.19 pievienojas O. Solovjovs 

Plkst. 16.20 pievienojas A. Astrātovs 

Plkst. 16.21 nav redzams K. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, cik liels finansējums nepieciešams, ja darbiniekiem mēnešalgu 

noteiktu atbilstoši vērtējumam? 
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Plkst. 16.23 nav redzams A. Astrātovs 

S. Pētersone atbild, ja vērā tiek ņemts gan samazinājums, gan pieaugums tie ir 

491 000,00 EUR, ja tikai pieaugums tad 605 000,00 EUR. 

Plkst. 16.26 pievienojas K. Kalniņš 

Starp deputātiem notiek diskusija par darba algas fonda finansējumu 2024. un 

2025. gadā.  

Plkst. 16.29 pievienojas A. Astrātovs 

Plkst. 16.29 nav redzams K. Kalniņš 

A. Pinkens jautā, kāda ir darbinieku novērtēšanas dinamika? Kāds ir pieaugums 

salīdzinājumā ar iepriekšējo gadu? 

S. Pētersone atbild, šī gada rezultāti ir ļoti līdzīgi iepriekšējam gadam. 

J. Kļavas viedoklis, vērtēšana nav notikusi pēc 2023. gada 28. septembrī 

apstiprinātajiem iekšējiem noteikumiem. Vērtējumi ir ļoti augsti. Šobrīd mērķis ir sagatavot 

sabalansētu 2025. gada budžets. 

Starp deputātiem un D. Tabulēvicu notiek diskusija par darbinieku novērtēšanu. 

Plkst. 16.49 iziet A. Kalniņš 

Plkst. 16.50 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 16.51 iziet A. Kalniņš 

Plkst. 16.51 iziet D. Karols 

A. Pinkens jautā, kā iecerēts sasniegt atlīdzības likumā noteikto minimālo algu slieksni 

līdz 2027. gadam? 

J. Kļava sniedz savu skaidrojumu, kā sasniegt minimālais mēnešalgas slieksni līdz 

2027. gadam. 

Plkst. 17.04 pievienojas K. Kalniņš 

A. Āboliņš atbild, ka skatoties kopumā uz visām pašvaldībām Latvijā, visdrīzāk, šo 

2027. gada līmeni var sasniegt Rīgas un Pierīgas pašvaldības. Daudz novadi ir līdzīgā situācijā 

un ja lielākā daļa novadu nespēs sasniegt 2027. gada minimumu, visticamāk, termiņš tiks 

pagarināts. Šobrīd, par to, jau notiek neformālas sarunas. 

A. Pinkens jautā, kad tiks skatīti deputātu atlīdzības noteikumi? 

A. Āboliņš atbild, konkrētu atbildi nevar sniegt, bet jautājums tiks risināts. 

A. Pinkena viedoklis, šādi atlīdzības noteikumi nav atbalstāmi. Balsos “Pret”. 

S. Pētersones viedoklis, 2024. gada koprezultāts ir tāds, ka 2025. gadā atlīdzību var 

plānot iepriekšējā apmērā piecu darba dienu režīmā.  Lai kontrolētu situāciju un neveidotos 

papildus izmaksas, šobrīd nevar atļauties ņemt vērā darbinieku vērtējumu. Aicina atbalstīt 

lēmumprojektu un virzīties uz priekšu. 

Plkst. 17.15 pievienojas A. Kalniņš 

Plkst. 17.20 pievienojas D. Karols 

 

A. Āboliņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

Par lēmumu balso: 

“PAR” -  

10 (Andis Astrātovs, Gaidis Bērziņš, Almants Kalniņš, Juzefa 

Kļava, Sandra Pētersone, Gundars Sebris, Oļegs Solovjovs, 

Ainis Stūrmanis, Andis Āboliņš, Dainis Karols[balso paceļot 

roku]) 

“PRET” -  
6 (Andra Grīvāne-Bārda, Antra Grūbe, Kalvis Kalniņš, Aldis 

Pinkens, Lauris Pīlēģis, Māris Rozenbergs) 

“ATTURAS” -  1 (Ilva Norenberga) 

DOME NOLEMJ: 
 

Pieņemt lēmumu Nr. 5 “Par iekšējiem noteikumiem “Grozījumi Talsu novada pašvaldības 

domes 2023.gada 28.septembra iekšējos noteikumos Nr.6 “Pašvaldības administrācijas 

amatpersonu (darbinieku) atlīdzības noteikumi”””. 
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Sēde slēgta plkst. 17.21 

 

Sēdes vadītājs (paraksts*) Andis Āboliņš 

Parakstīts 27.01.2025. 

 

Protokolētāja (paraksts*) Inga Koha-Kurovska 

Parakstīts 27.01.2025. 

 

 


